
                  

                                 

 

 

Fremmødte: Louise, Jacob, Louise, Michael, Mette, Amanda, Charlotte, Ninna, Mads, Carina. 
Afbud: Bjørn, Povl, Stinne, Mie, Maria, Rikke. 
 
Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag) 

5 min. 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet? 

- Elevrådet er endnu ikke valgt 

5 min. 

Elevrådet vælges indenfor 14.dage. Vi har opdateret 
beskrivelsen af vores elevrådsarbejde. Elevrådet skal 
på et lille opstartskursus. 
Det er vigtigt, at elevrådet føler at de har 
medindflydelse. Derfor inddrages de løbende i små 
projekter. 

3. Høring – Budget 2025 (Bilag følger fredag) 

- Gennemgang af forslag til budget 

- Drøftelse 

30 min. 

Der er sendt første høring ud til budget. Der er 
sendt 2x 19 mil. ud til ”fattige” kommuner. Det 
generer 8 mil. som skal fordeles.  
3 mil. skal investeres i forebyggende tiltag. 
Pengene er øremærket til to-voksen timer. 
Herudover reduceres taksten til specialtilbud med 
30.000kr pr. elev. Råderumsarbejdet gøres der 
ikke noget i næste år. Der er foreslag om at udfase 
modtagerklassen, og bruge nogle af pengene til 
DSA-uddannelse. Det er vigtigt, at der bliver timer 
til fortsat kompetenceudvikling. Fraværsindsatsen 
bibeholdes. Der skal iværksættes en analyse af 
kommunens bygninger, for at finde besparelser. 
Ny tagrenovering af Idrætshallen på afd. Østre.  
Vi mangler økonomi til kompetenceudvikling til 
specialpersonale og til løse genstande som 
afskærmning. Der er ønske om nye fagbøger mm. 
Kan personalet i modtageklassen videreuddannes 
og blive i organisationen. Kan vi nedskrive 
effektiviseringsbidraget. 

4. Høring – kvalitetsstandarder (Bilag, se tilsendt 

mail) 

- Gennemgang 

- Drøftelse 

15 min. 

Vi har et ønske om at visitation til paragraf 33 
bliver i første kvartal af hensyn til opstarten i 
førskole. 

Bestyrelsesmøde  
Mandag d. 2/9 kl. 17.00 - ca. 19.00 
På afd. Vestre 



                  

                                 

 

5. Princip for kost på Søren Kanne-skolen (Bilag) 

- Gennemgang og drøftelse 

- Evt. justeringer mv. 

20 min. 

Den er redigeret på mødet og stadig gældende. Vi 
er udfordret af, at forældrene sender energidrik 
mm. med børnene i skole. Det er svært at 
håndhæve for personalet, uden at det bliver et 
elevansvar. 

6. Ungeklub på afd. Toubro 

- Gennemgang af sag 

10 min. 

Der har været en mediesag vedr. en frivillig 
ungdomsklubs brug af afd. Toubro. Skolen har 
opfordret til at oprette en forening med ordnede 
forhold herunder børneattester mm. Sagen er fra 
skolens side håndteret efter bogen.  

7. Trafik omkring afdelingerne 

- Gennemgang  

- Næste skridt? 

15 min. 

Punktet udsættes til næste gang.  

8. Madordning for 24-25 

- Status og evaluering 

10 min. 

Der er for få bestillinger på Toubro. Kan man evt. 
levere én gang om ugen. Der er flere og flere som 
bestiller. Der er ønske om at kunne købe en bolle. 
Elevrådet kunne inddrages i evaluering.  

9. Nyt fra skolen 

- Opstart 

- Forældre – fraværs modul 

10 min. 

Der har været en god opstart på afdelingerne. 
Særligt vores 0.-og 7.årgang er kommet godt fra 
start i nogle gode klasser. 
De nyansatte er kommet godt fra start og er 
positive. 
De små klasser er også startet godt ud. 
 
Vi har købt et ekstra Aula modul til fravær, hvor 
man som forældre kan melde sit barn syg. 
Modulet skal spare lærernes mange daglige 
korrespondancer. 

10. Evt. 

5 min. 

 

Husk afbud 
Punkter til næste møde:  


